
 
 
Protokoll från årsmöte med Vänsterpartiet Norrtälje 
19 mars 2023, Norrtäljesalen, Kommunhuset 
 
Närvaro enligt bifogad närvarolista 
 
§1. Årsmötets öppnande 
Årsmötet öppnades av styrelsens ordförande Stefan Grath som också hälsade alla 
välkomna. 
 
§2. Årsmötets behöriga utlysande 
Årsmötet förklarades behörigt utlyst genom kallelse i separata utskick via e-post och 
post. 
 
§3. Årsmötesformalia 
a, Till ordförande för årsmötet valdes Eva Bjurholm, sitter i distriktsstyrelsen i 
Stockholms distrikt. 
b, Till sekreterare för årsmötet valdes Ola Nordstrand. 
c, Till justerare, att jämte ordförande justera årsmötets protokoll, valdes Ingela 
Brinkefeldt och Malin Wedberg. 
d, Dagordningen fastställdes. 
e, Nominerings- och motionsstopp sattes vid respektive § 11 och 8.  

 
§4. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs av Ola Nordstrand. Den lades till 
handlingarna efter följande kommentarer: 
Anna Söderblom (vice ordförande i avgående styrelse) menade att styrelsen borde 
vara självkritiska till hur den skött medlemsansvaret, speciellt efter det att Helén 
Edling (politisk sekreterare) slutat. 
Britt-Mari Bardon lyfte vikten av att ha fler arrangemang/medlemsmöten med externt 
inbjudna föreläsare eller dylikt. 
Rune Karlsson kommenterade svårigheten med att det är så krångligt att komma åt 
medlemsregistret som enskild medlem och i viss mån som styrelse och valberedning. 
Detta innebär svårigheter med medlemsvården, att ha kontakt med nya medlemmar 
samt även gamla. Mer utåtriktad verksamhet efterlystes av densamma. 
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen, som lades till 
handlingarna. 
 
 
 
 
 
 



§5. Kommunala gruppens rapport 
En rapport från den Kommunala Gruppen föredrogs av Britt-Mari Bardon, som 
speciellt lyfte förmånen med att ha Helén Edling som politisk sekreterare och lyfte 
dessutom hur värdefullt arbetet i den Kommunala Gruppen varit.  
Årsmötet beslutade att godkänna rapporten, som finns i handlingarna till årsmötet 
2023 och heter där Kommunala gruppens verksamhetsberättelse 2022. 

 
§6. Styrelsens ekonomiska rapport 
Nina Wannersten föredrog rapporten som inkluderade en resultaträkning, en 
balansräkning och en förteckning över kostnader inför valet till riksdag, regioner och 
kommuner 2022. Verksamhetsåret ger ett plusresultat på 37 596,68 kr. 
En fråga kom upp om föreningen har gjort någon separat ekonomisk utvärdering från 
valet (om specifika satsningar som borde ha gjorts etc). Det har inte gjorts utan 
enbart en sammanställning av valutvärderingen i november. 
Årsmötet beslutade att godkänna rapporten, som lades till handlingarna. 

 
§7. Revisionsberättelse 
Stefan Grath presenterade förslaget till revisionsberättelse som innehöll följande 
positiva noteringar: 
Jag föreslår att årsmötet fastställer resultat- och balansräkningen och beviljar den 
avgående styrelsen ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar. (Björn Strålin) 
Årsmötet beslutade att godkänna revisionsberättelsen. Revisionsberättelsen lades 
till handlingarna. 

 
§8. Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen 
Årsmötet beslutade att bevilja ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. 

 
§9. Antagande av Verksamhetsplan och behandling av eventuella motioner 
Inga motioner hade inkommit fram till inlämnande av motioner (§ 8). Stefan Grath 
stod till svars för att ingen verksamhetsplan var upprättad. I slutordet lyfts vikten av 
att de fokusområden som tidigare fastställts fortsätter att gälla och att ansvaret för en 
verksamhetsplan bör falla på den tillträdande styrelsen. 
Anna Söderblom kommenterade att det inte fanns någon verksamhetsplan att anta 
och det får avgående styrelse ta på sig. Medlemsvård etc bör väga tungt i en 
verksamhetsplan. 
Synpunkter kom också upp om att det som ny medlem är svårt att hitta/få information 
och att t o m bli medlem kan vara svårt (central funktion som föreningen inte kan 
påverka annat än att påpeka). 
Medlemsbladet är en viktig informationskälla och bör återuppstå. 
Zee Vieira och Neah Rockstroh kommenterade att Discord är en ny informationskälla 
som alla ska kunna komma åt, men det krävs att alla kan hantera den. 
Med anledning av att det inte fanns någon verksamhetsplan att presentera yrkades 
det från årsmötet: 
Att den kommande styrelsen får i uppdrag att ta fram en verksamhetsplan som ska 
redovisas inför årsmötet 2024 
Att den kommande styrelsen får i uppdrag att ta fram en verksamhetsplan som ska 
gälla för 2023  
Att även Kommunala Gruppen ska ha och presentera en verksamhetsplan för 2023 
och inför årsmötet 2024 



Att medlemmarna ska kallas till ett medlemsmöte eller extra medlemsmöte för att 
anta styrelsens och Kommunala Gruppens verksamhetsplan för 2023 
Årsmötet beslutade att anta dessa yrkanden. 

 
§10. Rapport från politiska sekreteraren Martin Thåström 
Eftersom Martin var hemma med sjuka barn så presenterade Anna Söderblom Martin 
Thåström och de uppgifter han främst arbetar med på sina 45 % som politisk 
sekreterare från och med 2023. Martin är underställd Kommunala Gruppen med 
gruppledarna Jessica Hilwëyn och Anna Söderblom som ”chefer”. Arbetsuppgifterna 
är blandade men för tillfället jobbar han med att följa upp de upphandlingar som 
kommunen har gjort och gör. Han är spindeln i nätet för det parlamentariska arbetet. 
 
§11. Val av styrelse 
a, val av ordförande för en tid av ett år:  
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag att välja Anna Söderblom till 
ordförande för en tid av ett år. 
b, val av ordinarie ledamöter för en tid av ett år: 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag att välja Anette Holgersson, 
Anette ”Bosis” Sidestål, Neah Rockstroh, Matti Leino och Ola Nordstrand till ordinarie 
ledamöter för en tid av ett år. 
c, val av suppleanter till styrelsen för en tid av ett år: 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag att välja Stefan Grath, Linda 
Andersson och Caroline Kivi till suppleanter för en tid av ett år. 
Styrelsen konstituerar sig vid ett kommande styrelsemöte. 
 
§12. Val av revisorer 
Årsmötet beslutade att välja Andreas Rockstroh till ordinarie revisor för en tid av ett 
år och Björn Strålin till revisorssuppleant för en tid av ett år.  
 
§13. Val av valberedning 
Styrelsen hade inget förslag till valberedning. 
Årsmötet beslutade att välja Christina Hamnö, Åsa Brunius och Britt-Mari Bardon till 
valberedning för en tid av ett år, med Christina som sammankallande och under 
förutsättning att Britt-Mari accepterar att väljas när hon blir tillfrågad eftersom hon 
lämnat mötet innan valet av valberedning förrättades. (Britt-Mari har blivit tillfrågad 
efter årsmötet och har accepterat att fortsatt vara i valberedningen, /ON) 

 
§14. Övriga frågor 
Tre Övriga frågor anmäldes från Jessica Hilwëyn 
1, Internfeminism – inför årsmötet fanns ingen separatistisk träff, viktigt att hålla på 
det framöver och att den ska vara lång nog så att alla kan få komma till tals. Förslag 
om att välja en eller två internfeministisk/-a ansvarig/-a i förslagsvis styrelse 
respektive Kommunala Gruppen. 
2, Arbetsordning Kommunala Gruppen – en ny arbetsordning för Kommunala 
Gruppen är under framtagande och kommer att antas vid ett kommande 
medlemsmöte. 
3, Utbildningsdag – en utbildningsdag (eller flera) för styrelse och Kommunala 
Gruppen vilket kan inkludera verksamhetsplanering. 



I och med att dessa Övriga frågor inte var anmälda i förväg kunde inga beslut fattas, 
men årsmötet antog dessa som information för kommande arbete i styrelse och 
Kommunala Gruppen. 
 
§15. Mötets avslutande 
Mötesordförande Eva Bjurholm tackade för visat intresse och ett bra årsmöte och 
förklarade årsmötet avslutat. Eva avtackades av Ola Nordstrand med en bukett 
nejlikor. Avtackades gjorde också Stefan Grath, Nina Wannersten, Carla Sjöstrand 
(genom Neah Rockstroh) och Christina Hamnö med var sin bukett nejlikor. 

 
På årsmötet deltog 25 medlemmar samt mötesordförande Eva Bjurholm. 
Samtliga beslut fattade av årsmötet var enhälliga. 
 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
……………………………………  ………………………………….. 
Ola Nordstrand  Eva Bjurholm 
Mötessekreterare  Mötesordförande 
 
…………………………………… ………………………………….. 
Ingela Brinkefeldt  Malin Wedberg 


